
     Zápis z 9. jednání ZO Bory 27. 6. 2019 v 19. 00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Kaštanová Veronika, Vávra Pavel, Kujalová Jana, Kovář Karel, 

Vávra Aleš, Večeřa Luděk, Viliš Petr, Mgr. Chalupa Martin, Špaček Milan, Kotačka Ladislav, Doležal 

Petr, Vala Marian. 

 

Omluveni: Ing. Necidová M. 

Nepřítomní: Jakubec D. 

 

Hosté: občané obce Bory a Cyrilov 

 

Jednání: 

1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 

elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hod.  

Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 13. Jednání je usnášeníschopné. 

  

Usnesení č. 1/9 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 

 

       

2. Ověřovatelé zápisu: 

Návrh starostky: Večera L., Vávra A. 

 

Hlasování:  

Pro:    13   Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 2/9 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu: Večeřa L. a Vávra A. 

 

3. Schválení programu jednání: 

Návrh starostky o doplnění programu jednání o bod akustika jídelny ZŠ Bory. Zařadit jako bod č. 6. 

 

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu jednání 

4. Kontrola usnesení z minulého RO 

5. Kontrola usnesení z minulého ZO 

6. Akustika jídelny ZŚ Bory 

7. Rozpočtové opatření č. 6 

8. Prodej pozemků 

9. Zastavovací studie pod OÚ 

10. Smlouva o služebnosti 

11. Žádosti 

12. Různé 

13. Závěr 

 

 

Hlasování:  

Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 3/9 ZO: ZO schválilo program jednání.  

 



 

4. Kontrola usnesení z jednání RO.  

Od 30.5.2019 do dnešního dne se jednání RO nekonalo. 

        

5. Kontrola usnesení z jednání ZO: 

      Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 30.5.2019. 

      K usnesení nebyly žádné dotazy a připomínky. 

 

Usnesení č. 5/9 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 30.5.2019 

 

 

6. Akustika jídelny ZŠ Bory 

S Krajem Vysočina byla podepsána smlouva o poskytnutí dotace z Fondu Vysočiny, program 

„Naše škola 2019“. Dotace bude použita na projekt „Akustika jídelny ZŠ Bory“.  Příjemce dotace 

se na tomto projektu finančně podílí, proto je nutné provést převod financí: 

 

a) Povolení přesunu částky 76.000,- Kč z rezervního fondu ZŠ do investičního fondu ZŠ 

 

Hlasování:  

Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 6a/9 ZO: ZO schválilo přesun částky 76.000,- Kč z rezervního fondu ZŠ do investičního 

                                    fondu ZŠ. 

 

b) Nařízení převodu částky 76.000,- Kč z investičního fondu ZŠ do rozpočtu zřizovatele 

 

Hlasování:  

Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 6b/9 ZO: ZO nařídilo převod částky 76.000,- Kč z investičního fondu ZŠ do rozpočtu 

                                    zřizovatele. 

 

 

7. Rozpočtové opatření č. 6 

S blížícími se prázdninami je větší množství rozpočtových změn, aby do dalšího jednání ZO, které 

bude zřejmě koncem srpna, nebylo nutné svolávat ZO. 

Diskuze na téma letní kino. Vstupné vybírat nevybírat, jak zabezpečit areál, kde se bude promítat, aby 

měli přístup pouze diváci kina, ne návštěvníci hospody.  

Starostka: zapůjčení filmů je za různé ceny od 2.000,- Kč do 8.000,- Kč. V případě, že se bude vstupné 

vybírat, bude cena zapůjčení nižší. Bude se promítat pět filmů po 14 dnech. Výši vstupného můžeme 

nastavit a může být na každý film jiné. 

Kaštanová V.: bylo by dobré, aby se předem vědělo, jaké bude vstupné. 

Starostka: o kině se informuje na facebooku, stránkách obce, plakáty, tam vstupné bude zveřejněno. 

Filmy jsou letošní hity, účast diváků by mohla být velká a cena vstupného bude nižší než, když se jde 

do kina. 

Vala M.: kdo bude kontrolovat, zda se vybírá vstupné? 

Starostka: Z distribuce upozorňovali, že mohou chodit kontroly. 

K ostatním bodům RO nebyly žádné dotazy a připomínky. 

 

Starostka navrhla hlasovat o schválení RO č. 6 ve výši 508.900,- Kč. 

 

Hlasování 

Pro:  13     Proti:         Zdržel se: 

Usnesení č. 7/9 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 6 ve výši 508.900,- Kč. 

Příloha č. 1: Rozpočtové opatření č. 6  

 



 

8. Záměr prodeje pozemků 

 

a) Žádost pana Trubačíka o odkoupení p. č. 1209/7 o výměře 36 m
2
, druh pozemku zahrada, k. ú 

HB. Záměr byl zveřejněn od 22.5. do 7.6.2019. 

Starostka mluvila s panem Prokopem, který prý nesouhlasil s prodejem, ale do dnešního dne nepodal 

žádnou námitku písemně. On nemá s prodejem problém ani do budoucna nemá s pozemkem žádný 

záměr.  Jen se mu nelíbí, že se pozemek prodává cizímu člověku, který v obci zatím nijak dlouhodobě 

nepobývá. 

Vala M.: jak dlouho je člověk v obci cizí? Jak dlouho má nemovitost koupenou? Na minulých 

jednáních ZO se dohodlo, že se budou prodávat předzahrádky, tak bychom v této politice měli 

pokračovat.  

Starostka: část obecního pozemku je již zaplocená jako zahrada. Pozemek bude zřejmě využitý jako 

vjezd do zahrady. 

Špaček M.: na pozemku je obecní studna, kterou zřejmě využívají. Bylo by dobré navýšit cenu o 

studnu. 

Vala M.: jestli je tam obecní studna a budou ji využívat bylo by dobré zohlednit cenu. 

Viliš P.: Je ta studna evidovaná? 

Starostka navrhla odložit hlasování o prodeji, než se zjistí, jak to se studnou je. Je tam voda? Jakou 

navrhujete cenu se studnou? 

Špaček M.: studna je hluboká 5 metrů, je roubená, je tam asi 1,5 metru vody. 

Kotačka L.: kolik stojí taková studna? 

 

Hlasování bylo odloženo. 

Pro:     Proti:    Zdržel se:   

Usnesení č. 8a/9 ZO:  

 

 

b) Žádost paní Zaťkové o odkoupení části p. č. 1106/1, o výměře cca 110 m
2
, druh pozemku 

ostatní plocha, k. ú DB. Záměr byl zveřejněn od 4.6. do 20.6.2019. Žadatel nechá vypracovat 

na vlastní náklady GP. 

 

Vala M.: jsou k prodeji nové informace, než jaké jsme měli minule před zveřejněním záměru? 

Starostka: obec má zájem od Zaťků odkoupit část pozemku, který je jejich, ale využívá se jako cesta 

na „čarodky“ Dále bude nutné řešit část cesty na „čarodky“, která je na pozemku pana Mahla Zdeňka, 

ten předběžně nemá s prodejem problém. 

Vávra A.: bude se jednat o prodej ne o směnu? 

Starostka: navrhuji směnu, budeme to řešit v dalších bodech. 

 

Starostka navrhla hlasovat o prodeji části p. č. 1106/1, o výměře cca 110 m
2
, k. ú DB, za cenu 150,- 

Kč/m
2
. 

 

Hlasování 

Pro:  11   Proti:    Zdržel se: Špaček M., Kotačka L. 

Usnesení č. 8b/9 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1106/1, o výměře cca 110 m
2
, druh pozemku 

                                    ostatní plocha, k. ú DB za cenu 150,- Kč/m
2
. 

 

 

c) Obec Bory má zájem odkoupit část p. č. 1107/2, o výměře cca 7 m
2
, druh pozemku ostatní 

plocha, k. ú DB. Záměr byl zveřejněn od 11.6. do 27.6.2019. Jedná se o kousek cesty na 

„čarodku“. Vlastník pozemku je Zaťková Hana. 

Starostka navrhla hlasovat o koupi části p. č. 1107/2, o výměře cca 7 m
2
, k. ú DB, za cenu 150,- 

Kč/m
2
. 

 

 



 

Hlasování 

Pro: 12     Proti:    Zdržel se: Špaček M. 

Usnesení č. 8c/9 ZO: ZO schválilo koupi části p. č. 1107/2, o výměře cca 7 m
2
, druh pozemku ostatní 

                                    plocha, k. ú DB, za cenu 150,- Kč/m
2
. 

 

d) Návrh starostky, aby se prodej pozemku Zaťkovým a koupě pozemku od Zaťkových sjednotil 

do směnné smlouvy.  

 

Hlasování 

Pro:  12    Proti:    Zdržel se: Kotačka L. 

Usnesení č. 8d/9 ZO: ZO schválilo, aby se prodej části p. č. 1106/1 a koupě části p. č. 1107/2 

                                     sjednotili do směnné smlouvy. 

 

 

e) Obec Bory má zájem odkoupit p. č. 1196 o výměře 6 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú 

DB. Záměr byl zveřejněn od 28.5. do 13.6.2019. Vlastník pozemku je Jan Svoboda. 

 

Starostka navrhla hlasovat o koupi p. č. 1196 o výměře 6 m
2
, za cenu 150,- Kč/m

2
. 

 

Hlasování 

Pro: 13     Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 8e/9 ZO: ZO schválilo koupi p. č. 1196, o výměře 6 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. 

                                    ú DB, za cenu 150,- Kč/m
2
. 

 

 

f) Žádost p. Hlaváče Vladimíra o prodej části p. č. 1210/1 o výměře cca 130 m
2
, druh pozemku 

ostatní plocha, k. ú HB. Záměr byl zveřejněn od 5.6. do 21.6.2019. GP nechá vypracovat na 

vlastní náklady kupující. 

Starostka: kupovat bude Zdeněk Hlaváč majitel nemovitosti, ke kterému patří předzahrádka. 

Vala M.: je to předzahrádka mezi potokem a domem? 

Starostka: zjišťovala od Enviro Ekoanalytika s.r.o., zda by nebyl problém s prodejem s ohledem na 

blízký potok (ochranné pásmo, atd). Zůstane tam dostatek místa pro přístup k potoku. 

Špaček M.: podle vodního zákona musí být umožněn přístup k potoku. 

 

Starostka navrhla hlasovat o prodeji části p. č. 1210/1 o výměře cca 130 m
2
, za cenu 150,- Kč/m

2
 panu 

Zdeňku Hlaváčovi. 

 

Hlasování 

Pro: 13     Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 8f/9 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1210/1, o výměře cca 130 m
2
, druh pozemku 

                                    ostatní plocha, k. ú HB, za cenu 150,- Kč/m
2
. 

 

g) Žádost p. Hlaváče Vladimíra o prodej části p. č. 1210/1 o výměře 74 m
2
, druh pozemku ostatní 

plocha, k. ú HB. Záměr byl zveřejněn od 5.6. do 21.6.2019.  

 

Starostka: do budoucna se může jednat o pozemek, který může být stavební. V tom případě se musí ze 

stavebního pozemku odvést DPH. 

Kotačka L.: když se musí odvést DPH, tak musíme cenu navýšit plus DPH. 

 

Starostka navrhla hlasovat o prodeji části p. č. 1210/1 o výměře 74 m
2
, za cenu 150,- Kč/m

2
+platná 

sazba DPH, tj. 11.100,- Kč+2.331,- Kč DPH, celkem 13.431,- Kč. 

  

Hlasování 

Pro:  12    Proti:    Zdržel se: Viliš P. 

 



 

Usnesení č. 8g/9 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1210/1, o výměře 74 m
2
, druh pozemku ostatní  

                                    plocha, k. ú HB, za cenu 150,- Kč/m
2
+DPH. 

 

h) Žádost p. Milana Ochrany o prodej části p. č. 1210/1 o výměře cca 110 m
2
, druh pozemku 

ostatní plocha, k. ú HB. Záměr byl zveřejněn od 5.6. do 21.6.2019.  

 

Starostka navrhla hlasovat o prodeji části p. č. 1210/1 o výměře cca 110 m
2
, za cenu 150,- Kč/m

2
. 

 

Hlasování 

Pro:  13    Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 8h/9 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1210/1, o výměře cca 110 m
2
, druh pozemku 

                                    ostatní plocha, k. ú HB, za cenu 150,- Kč/m
2
. 

 

i) Žádost p. Inochovského Milana o prodej: 

- p. č. 138/8 o výměře 96 m
2
, druh pozemku orná půda, k. ú HB a                  

- p. č. 139/6 o výměře 306 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 

Záměr byl zveřejněn od 28.5. do 13.6.2019.  

 

Vala M.: bude možné se dostat po prodeji k rybníku? 

Starostka: Zůstane tam místo pro průchod kolem rybníka. Nebude ani problém tam postavit výletiště.  

Starostka navrhla hlasovat o prodeji p. č. 138/8 o výměře 96 m
2
, a p. č. 139/6 o výměře 306 m

2
 za 

cenu 150,- Kč/m
2
. 

 

Hlasování 

Pro: 12     Proti:    Zdržel se: Kaštanová V. 

Usnesení č. 8i/9 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 138/8 o výměře 96 m
2
, druh pozemku orná půda a p. č.  

                                   139/6 o výměře 306 m
2
, druh pozemku ostatní plocha oba k. ú HB. 

 

 

j) Obec Bory koupě od Inochovského Mílana: 

- p. č. 140/10 o výměře 56 m
2
, druh pozemku orná půda, k. ú HB, 

- p. č. 138/5 o výměře 124 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB, 

- p. č. 138/4 o výměře 28 m
2
, druh pozemku orná půda, k. ú HB a  

- p. č. 140/11 o výměře 202 m
2
, druh pozemku orná půda.  

Záměr byl zveřejněn od 28.5. do 13.6.2019.  

 

Starostka navrhla hlasovat o koupi pozemků za cenu 150,- Kč/m
2
. 

 

Hlasování 

Pro:  13    Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 8j/9 ZO: ZO schválilo koupi pozemků:  

                       p. č. 140/10 o výměře 56 m
2
, druh pozemku orná půda, 

           p. č. 138/5 o výměře 124 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, 

           p. č. 138/4 o výměře 28 m
2
, druh pozemku orná půda a 

           p. č. 140/11 o výměře 202 m
2
, druh pozemku orná půda všechny k. ú HB. 

 

 

k) Směna lesy-záměr 

Lesy chtějí: - p. č. 1217 o výměře 4406 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB, 

        - p. č. 1224 o výměře 342 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB, 

        - p. č. 1225 o výměře 683 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB a 

        - p. č. 1145 o výměře 4694 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú DB 

Obec požaduje - p. č. 191/7 o výměře 5801 m
2
, druh pozemku lesní pozemek, k. ú HB. 



 

Starostka původně se měl směnit les, ale obecní lesy jsou znehodnoceny kůrovcem, tak byl dán návrh 

na směnu   za cesty, tedy za hodnotu pozemků. Lesy nechají vyhotovit znalecký posudek. Cesty 

vlastníme z poloviny, ale na záměru musí uvedeny celé výměry. 

 

Hlasování 

Pro:  13    Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 8k/9 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na směnu pozemků: 

            - p. č. 1217 o výměře 4406 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB, 

           - p. č. 1224 o výměře 342 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB, 

           - p. č. 1225 o výměře 683 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB a 

           - p. č. 1145 o výměře 4694 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú DB 

     za - p. č. 191/7 o výměře 5801 m
2
, druh pozemku lesní pozemek, k. ú HB. 

 

           

9. Zastavovací studie pod OÚ 

Starostka: pozemky na „Sádkách“ jsou skoro prodané, je třeba uvažovat o další lokalitě 

k zástavbě. Uvažuji o lokalitě pod OÚ. Původní plán „Mezibory“ – nový KD, dům služeb, sběrný 

dvůr a dílny, rybník by se z části zrušil. Sběrný dvůr se vybudoval na kompostárně. Dílny bych 

směřovala ke sběrnému dvoru mimo centrum vesnice.  

Vala M.: dílny by se mohly vybudovat z bramborárny. 

Starostka: požádala jsem Ing. arch. Drbálka o předběžné zhodnocení prostranství pod OÚ.  

Zásadní věc z jeho hlediska je nebudovat byty v budově obecního úřadu, zachoval by budovu jako 

veřejnou. Dále navrhl většinu plochy zastavět rodinnými domy. Podle map se nejedná o 

záplavovou zónu. Bylo by možno vystavět odchvat školy. Možno vytvořit až 28 stavebních 

pozemků. 

Vávra P.: musí se udělat změna v územním plánu. Zrušit veřejnou obslužnost a zřídit stavební 

pozemky. 

Starostka: potřebuji od Vás souhlas, abych tuto změnu v územním plánu mohla udělat. 

Doležal P.: je to dobrá lokalita pro výstavbu rodinných domů, Uprostřed obce dělat dílny je 

nesmysl. 

Vala M.: bude možnost prodeje pole v lokalitě naproti Večeřovým pan Kostečka byl by ochoten 

prodat? 

Starostka: pan Kostečka se konkrétně nevyjádřil. Pozemky má v této lokalitě také Zemas, ten je 

ochoten vyměnit. Územní plánování v Jihlavě nám nedá do územního plánu další lokality, dokud 

nezastavíme 70 procent nynějších lokalit určených pro zástavbu. 

Architekt navrhuje pozemky pro domy o výměře 800-1000 m
2
, jeden z jeho návrhu je, aby se 

domy v části této lokality stavěly na hranici pozemku, potom by zbyla velká část na zahradu a 

dvorek. Takto postavené domy, ale nesmí mít okna k sousedovi.  

Ing. Gregar navrhoval při ústním jednání orientovat domy na jihozápad, vešlo by se zde ale méně 

domů. 

Špaček M.: nejprve se musí zjistit, zda se opravdu nejedná o záplavové území, vede tam 

kanalizace, bude nutné udělat přeložku, aby do ní nezasahovala stavba. 

Viliš P.: detaily můžeme řešit později, nyní je potřeba dořešit, zda udělat změnu v územním plánu. 

Doležal P.: museli bychom regulovat, jaké domy stavět? 

Starostka: záleží na domluvě, můžeme regulovat částečně nebo úplně nařídíme regulaci. Je to 

krásná lokalita a ta zástavba by se měla určitě alespoň částečně regulovat, přizpůsobit krajině. 

Regulace se nemusí každému líbit. Do srpna popřemýšlejte, zda a jak zastavovat plochu, zda 

regulovat.  

 

Starostka navrhla hlasovat o změnách v územním plánu: zrušit zástavbu pro veřejnou obslužnost a 

část lokality pro louky a pastviny na výstavbu rodinných domů.  

 

Hlasování 

Pro:  13    Proti:     Zdržel se: 

 



 

Usnesení č. 9/9 ZO: ZO schválilo návrh změny v územním plánu v lokalitě pod OÚ – zástavbu pro 

                                  veřejnou obslužnost a část lokality pro louky a pastviny změnit na výstavbu 

                                  rodinných domů. 

 

10. Smlouva o služebnosti 

Firma Dial Telecom a.s. vybudovala podzemní telekomunikační vedení na Cyrilově, ve Vídni a 

v Dobré Vodě. Nyní je nutné podepsat smlouvu o zřízení služebnosti ve prospěch oprávněného 

Dial Telecomu a Obec Bory bude povinná. V 8/2017 byla podepsána smlouva o smlouvě budoucí. 

Výše jednorázové úhrady za zřízení služebnosti je 300,- Kč+DPH za 1 m
2
. Délka vedení je 1145 m. 

 

Starostka navrhla hlasovat o uzavření Smlouvy o služebnosti s firmou Dial Telecom a.s.  

 

Hlasování 

Pro:  13    Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 10/9 ZO: ZO schválilo uzavření Smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi Obcí 

                                    Bory a Dial Telecomem, a.s. 

 

 

11. Žádosti 

Linka bezpečí požaduje na provoz 5.000,- Kč. V minulých letech od obce dostali 1.000,- Kč a 

500,- Kč. Peníze pro charitu jsou již z rozpočtu vyčerpány.  

 

Návrh starostky hlasovat o příspěvku pro Linku bezpečí ve výši 5.000,- Kč. 

 

Hlasování 

Pro:     Proti: 11  Zdržel se: Špaček M., Doležal P. 

Usnesení č. 11/9 ZO: ZO neschválilo příspěvek pro Linku bezpečí ve výši 5.000,- Kč. 

 

 

12. Různé 

a) Autobusy: kraj Vysočina zřizuje veřejnou dopravu vysočiny - VDV. Bory si výrazně polepší, 

autobusy by měly jezdit přes obec téměř každou hodinu a budou zajíždět do HB i DB. O 

víkendu by měly autobusy zastavovat 4x denně. 

Prudková E.: to je pěkné, ale bude to skutečně fungovat? Budou zastavovat autobusy v DB i HB? 

Starostka: takto nám odpověděli, VDV se bude spouštět po etapách. Jízdní řády budou realizovány 

tak, jak byly navrženy v minulosti. V současné době jednání o úpravách jízdních řádů neprobíhají. 

Termín zahájení VDV ještě není znám. Bude vypsána soutěž na dopravce. 

Prudková E.: a nejde tedy zajistit, aby autobusy o půl deváté směr na VM a ve dvanáct směr z VM 

zastavovali v DB a HB již nyní? V jiných obcích autobusy zastavují na několika zastávkách, např. 

v Radostíně n. Osl. 

Starostka: odpověď z kraje v minulosti byla, že se bude zřizovat VDV, tak se nebudou zřizovat další 

zastávky. Obec by musela na ně doplácet. 

Prudková E.: když nejsou peníze na doplacení zastávky autobusu, proč se tiskne barevný zpravodaj? 

Ten si lidé jen přečtou a pak dá se do sběru, je to zbytečnost. 

Starostka: tisk barevného zpravodaje byl již rozjednán, to nevzniklo tím, že jsem nastoupila do funkce 

já a tento požadavek vznikl od občanů. Dříve se tiskl na tiskárně na OÚ a kvalita tisku byla velmi 

špatná. 

 

Prudková E.: kompostárna je pro lidi z HB moc daleko. Bylo by dobré zřídit tři nebo čtyři místa, kde 

by v určitém daném časovém intervalu stál např. traktor na sběr kompostu a lidé, kteří nemají možnost 



 

dovést trávu na kompostárnu autem, by sváželi kompost na tato určená stanoviště. Nebo, jak se to 

dělalo kdysi, přistavit po určitou dobu vlečku a lidé by do ní sváželi trávu.  

Starostka: mohlo by se zřídit víc míst, kam odkládat kompost, např. jak je u hřiště. 

Vávra P.: fungovat toto nebude, když je svoz nebezpečného odpadu, tak hlásíme, kdy se mají občané 

s odpadem dostavit, a i přes to, lidé odpad sváží před nebo za budovu OÚ mimo určenou dobu, dělají 

tam skladiště. 

Doležal P.: jakým způsobem se do vlečky vysype? To se bude vozit fošna, aby se tam s kotoučem 

vyjelo? 

 

Prudková E.: již několikrát jsem požadovala, aby byla zastávka u Kabrdových označena tabulkou, kdy 

tam zastavuje autobus. Mohla by tam parkovat auta, která jedou např. do kostela. Takto je parkování 

omezeno. 

 

b) Dotace opravu márnice v HB a dětské hřiště u školky, které jsme žádali, nám nebyly 

přiděleny. Byl velký přetlak žádostí. Neuspěli ani obce Vídeň a Krásněves. U dotace na hřiště 

jsme náhradníci.  

Starostka jednala s ředitelem školy, že se bude hřiště opravovat a budovat postupně, co nám dovolí 

rozpočet, podílela by se i škola.   

 

c) Chodníky: místní komunikace nejsou vybudovány pro vybudování klasických chodníků.  

Problém je v obrubnících kolem silnic, jsou nízké. Z tohoto důvodu nemáme možnost získat 

dotaci na vybudování chodníků. Muselo by se řezat do opravených silnic a měnit již 

zabudované obrubníky. Pouze v HB od KD ke hřbitovu možno chodník udělat. V DB v centru 

obce lze udělat chodníky pouze od kostela směrem k mostku a od čekárny no konec vesnice 

směrem na Radostín n.Osl. 

Špaček M.: chodník v HB ke hřbitovu se plánuje již delší dobu. Provoz v DB v kopečku je 

nebezpečný, tam je chodník potřeba udělat. Pokud se tam bude chodník dělat, je potřeba opravit 

kanalizaci, které pod budoucím chodníkem vede, je již stará, rozbitá. 

Starostka: s těmi chodníky počítám, ale jde o to, zda žádat o dotaci na chodníky v obci i kolem 

krajských silnic nebo toto řešit pouze z POV postupně rok po roce. Předělávat stávající obrubníky v 

obci nebo udělat chodníky jen kolem krajských silnic?  

Vávra A.: technicky by na „Hraničkách“ chodníky vybudovat šly. 

Starostka: „Hraničky“ by dle projektanta bylo možno po druhé straně. 

Špaček M.: ale tam se počítalo, aby voda odtekla do polí, takto bude mít směr k „Brodku“. 

Vávra A.:  byl bych pro začít dělat chodníky postupně. 

 

d) Ulička u Kabrdových je ve špatném stavu, navrhuji využít naše pracovníky, aby ji opravili, 

vybagrovali, dali po obou stranách obrubníky. Dali dlažbu a po bocích dosypali. Investice cca 

50.000,- Kč, ale bude opravena na několik let. 

Špaček M.: uličkou vede elektrika asi 50-60 cm pod povrchem, muselo by se ručně kopat. 

Starostka: nebagrovalo by se hluboko. Nechala bych uličku zaměřit, abychom měli jistotu, že je celá 

obecní. 

Špaček M.: určitě bude ještě potřeba vyjádření od Telekomu. 

Starostka: o to požádám přes internet, vyjádření je většinou obratem zpět. 

 

Starostka navrhla hlasovat o opravě uličky na náklady obce. 

 

Hlasování 



 

Pro:  13    Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 12d/9 ZO: ZO schválilo opravu uličky na náklady obce. 

 

e) KD 

Vávra P.: líbil se mi návrh, kde je uzavřená silnice kolem kostela a že se neparkuje u kostela. Dále se 

mi líbí štít KD od slečny Hnízdilové. 

Mgr. Chalupa M.: co když vybereme návrh a budeme ho chtít přepracovat? Udělat úpravy nebude 

s tím problém, neuškodí to projektu? 

Starostka: vše je o domluvě. Kdybychom chtěli realizaci opravy KD uspíšit, potřebovali bychom 

zažádat o dotaci v 11/2019 – 2/2020 a to musí být hotový projekt včetně staveb. povolení.  

Viliš P.: kolik bude stát projekt? Budeme mít projekt, ale nemáme jistotu dotace. Řešil bych opravu 

KD ekonomickou údržbou. Výměna oken, žádné velké zásahy.  

Kovář K.: opravdu architekti nechtějí dělat na projektech opravy? Dělat zásahy do původních návrhů? 

Starostka: volal architekt Múčka, ten by na úpravy přistoupil, stejně tak Ing. Hnízdilová. Vše je o 

domluvě. 

Vala M.: měl jsem pocit, že si vybereme, kdo se nám líbí a budeme se s nimi bavit o změnách. 

Starostka: KD by se opravoval postupně po částech. Je už potřeba vybrat projekt podle, kterého 

budeme dál pokračovat. 

Viliš P.: je také nutné se zeptat Ing. Mužátka z odboru výstavby VM, zda budou možné tyto projekty, 

aby to povolil. Zeptat se sousedů, zda třeba souhlasí s terasou, která bude do dvora. Dojednat 

s projektanty, zda jsou schopni udělat ústupky? 

Starostka: navrhuji sejít se v půlce srpna a opět o návrzích na KD diskutovat. Např. 15.8. 2019 ve 

čtvrtek. 

Ve čtvrtek 29.8. 2019 bude další ZO. 

 

Kaštanová V.: posekat trávu u horníka, lidé se tam chodí koupat. 

Vávra A.:  vysekl jsem to zčásti, lépe to nejde je tam nepořádek. Překáží tam odstavená maringotka. 

Večeřa L.: proč tam ta maringotka stojí?  

Mgr. Chalupa M.: platí majitel nájem? 

 

Prudková E.: naproti hospodě parčík je tam bláto, je potřeba to upravit. 

Starostka: pan Šebek bude dělat protlak vodovodu do penzionu až dokončí práce, tak budou 

provedeny úpravy parku. 

 

Kučerová R. ještě autobusy. Od ZR jedou kolem třetí hodiny tři autobusy všechny jedou přes DB, ať 

zajíždí do HB aspoň jeden. 

 

13. Závěr 

 

Starostka ukončila jednání ZO ve 21.30 hodin. 

 

 

Zapsala: Dvořáková Libuše 

 

Ověřovatelé zápisu: Vávra Aleš       ________________________________ 

                                        

     Večeřa Luděk ________________________________ 

 



 

   

Starostka obce – Ing. Dostálová Lucie ______________________________ 

 

     Místostarosta obce – Vávra Pavel          ______________________________ 

 

 

Obec Bory 
Dolní Bory 232, 594 61 Bory, tel.: 566 535 175, e-mail: obec@bory.cz, dat. schránka: z2fbpae 

IČO: 00294055, DIČ: CZ00294055, bankovní spojení: Sberbank CZ a.s., č. účtu 4200009323/6800 

Usnesení z 9. jednání ZO Bory dne 27.6.2019 

Zastupitelstvo obce: 

I. Vzalo na vědomí: 

Usnesení č. 1/9 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 

Usnesení č. 5/9 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 30.5.2019. 

 

 

II. Schválilo: 

Usnesení č. 2/9 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu: Večeřa L. a Vávra A. 

Usnesení č. 3/9 ZO: ZO schválilo program jednání. 

Usnesení č. 6a/9 ZO: ZO schválilo přesun částky 76.000,- Kč z rezervního fondu ZŠ do 

                                    investičního fondu ZŠ. 

Usnesení č. 7/9 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 6 ve výši 508.900,- Kč. 

Usnesení č. 8b/9 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1106/1, o výměře cca 110 m
2
, druh 

                                    pozemku ostatní plocha, k. ú DB za cenu 150,- Kč/m
2
. 

Usnesení č. 8c/9 ZO: ZO schválilo koupi části p. č. 1107/2, o výměře cca 7 m
2
, druh 

pozemku 

                                    ostatní plocha, k. ú DB, za cenu 150,- Kč/m
2
. 

Usnesení č. 8d/9 ZO: ZO schválilo, aby se prodej části p. č. 1106/1 a koupě části p. č. 1107/2 

                                     sjednotili do směnné smlouvy. 

Usnesení č. 8e/9 ZO: ZO schválilo koupi p. č. 1196, o výměře 6 m
2
, druh pozemku ostatní 

                                    plocha, k. ú DB, za cenu 150,- Kč/m
2
. 

Usnesení č. 8f/9 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1210/1, o výměře cca 130 m
2
, druh 

                                   pozemku ostatní plocha, k. ú HB, za cenu 150,- Kč/m
2
. 

Usnesení č. 8g/9 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1210/1, o výměře 74 m
2
, druh pozemku 

                                   ostatní plocha, k. ú HB, za cenu 150,- Kč/m
2
+DPH. 

Usnesení č. 8h/9 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1210/1, o výměře cca 110 m
2
, druh 

                                    pozemku ostatní plocha, k. ú HB, za cenu 150,- Kč/m
2
. 

Usnesení č. 8i/9 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 138/8 o výměře 96 m
2
, druh pozemku orná 

půda 

                                   a p. č. 139/6 o výměře 306 m
2
, druh pozemku ostatní plocha oba k. ú 

HB. 

Usnesení č. 8j/9 ZO: ZO schválilo koupi pozemků:  

                       p. č. 140/10 o výměře 56 m
2
, druh pozemku orná půda, 

            p. č. 138/5 o výměře 124 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, 

            p. č. 138/4 o výměře 28 m
2
, druh pozemku orná půda a 
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            p. č. 140/11 o výměře 202 m
2
, druh pozemku orná půda všechny k. ú 

HB. 

Usnesení č. 8k/9 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na směnu pozemků: 

            - p. č. 1217 o výměře 4406 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB, 

           - p. č. 1224 o výměře 342 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB, 

           - p. č. 1225 o výměře 683 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB a 

           - p. č. 1145 o výměře 4694 m
2
, druh pozemku ostatní plocha, k. ú DB 

     za - p. č. 191/7 o výměře 5801 m
2
, druh pozemku lesní pozemek, k. ú HB. 

Usnesení č. 9/9 ZO: ZO schválilo návrh změny v územním plánu v lokalitě pod OÚ – 

zástavbu 

pro veřejnou obslužnost a část lokality pro louky a pastviny změnit na 

výstavbu rodinných domů. 

 

Usnesení č. 10/9 ZO: ZO schválilo uzavření Smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

                                    mezi Obcí Bory a Dial Telecomem, a.s. 

Usnesení č. 12d/9 ZO: ZO schválilo opravu uličky na náklady obce. 

 

 

III. Neschválilo 

Usnesení č. 11/9 ZO: ZO neschválilo příspěvek pro Linku bezpečí ve výši 5.000,- Kč. 

 

                      

IV. Nařídilo: 

Usnesení č. 6b/9 ZO: ZO nařídilo převod částky 76.000,- Kč z investičního fondu ZŠ do 

                                    rozpočtu zřizovatele. 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..  ……………………………………. 

Pavel Vávra-místostarosta    Ing. Lucie Dostálová-starostka 

 


